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Hei!

Eg viser til brev frå SD frå  8.9.2015 der det står at «Fra hver region ber vi også om en orientering 
hvordan det videre arbeidet legges opp og status for
dette. Vi ber om disse tilbakemeldingene innen utgangen av oktober.»

Hordaland fylkeskommune, i samarbeid med dei andre fylkeskommunane i den fastsette 
bompengeregionen, held no på med å utarbeida eit felles saksgrunnlag for fylkespolitiske vedtak 
om etablering av eit bompengeselskap for Vestlandet og Sørlandet. Fylkesrådmennene i regionen 
vil med det første drøfta saka før det vert fremja  ei politisk sak i dei fem fylkeskommunane.

Eg viser også til brev frå 29.10.2015 der det vert bedt om svar på ein del spørsmål etter at SD har 
hatt møte på administrativt nivå med dei respektive eigarane av dei fem selskapa. Etter at dette 
møtet er halde, vil  me koma attende til SD med ei orientering om korleis me legg opp det vidare 
arbeidet med å implementera bompengereforma. 
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